
 

 
Haarlem, 10 mei 2017 

 

 

Geachte Voorzitter, 

 

In de commissie Beheer van 23 maart 2017 heeft de fractie Hart voor Haarlem om de 

correspondentie verzocht van de gemeente met de bewoner van een het woonschip dat achter 

de viskraam aan de Friese Varkenmart ligt.  

 

Het college heeft die correspondentie ter beschikking gesteld, aangevuld met correspondentie 

met anderen die namens de bewoner contact zochten met de gemeente. Daaronder ook 

correspondentie met de Nationale Ombudsman. De commissie Beheer heeft deze 

correspondentie op 20 april jl. behandeld.  

 

De bewoner heeft op 15 februari 2017 bij de Nationale Ombudsman een klacht ingediend, 

onder dossiernummer 201707561. De gemeente heeft daarop, zo blijkt uit een mail van de 

Nationale Ombudsman van 15 maart jl., laten weten dat het probleem was opgelost. Die 

oplossing zou (mail aan de Nationale Ombudsman van 13 maart jl.) bestaan uit het 

verplaatsen van de viskraam waar inmiddels een vergunning voor zou zijn aangevraagd. 

Tijdens de behandeling bleek dat dezelfde informatie ook verstrekt is aan de bewoner en aan 

de gemeentelijke klachtencommissie Inspraak.  

 

Tijdens de behandeling op 20 april jl. is echter gebleken dat er van een vergunningsaanvraag 

helemaal geen sprake was en dat naar een oplossing nog steeds gezocht werd. De fractie van 

de VVD kan dan vooralsnog ook niet anders dan vaststellen dat het college alle partijen en in 

het bijzonder de Nationale Ombudsman verkeerd heeft geinformeerd en daarmee het 

vertrouwen in de overheid heeft beschadigd. De beschikbare informatie laat echter nog wat 

vragen open die beantwoord moeten worden voordat een definitief oordeel geveld kan 

worden.  

 

Conform artikel 38 van het Regelement van Orde stelt de VVD daarom de volgende vragen:  

 

 Bent u het met de fractie van de VVD eens dat het college te allen tijde de juiste 

informatie hoort te verschaffen? 

 Ervan uitgaande dat dat zo is, bent u dan van mening dat dat in deze kwestie is gedaan 

richting alle partijen en in het bijzonder de Nationale Ombudsman? 

 Zo niet, kunt dan verantwoorden waarom dat niet gebeurd is? 

 Heeft u contact gehad met de Nationale Ombudsman om de verstrekte informatie te 

corrigeren? En zo niet, waarom niet en op welke termijn gaat u dat wel doen? 

 Welke maatregelen gaat u nemen om te voorkomen dat u de Nationale Ombudsman 

nog eens onjuiste informatie verschaft? 

 

Namens de VVD fractie, 

 

Wouter Rutten 


